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Lasy Państwowe dementują nieprawdziwe informacje na temat sprzedaży gruntów obcokrajowcom i
masowych wycinek drzew.

 

Na konferencji prasowej polscy leśnicy dementowali informacje na temat sprzedaży gruntów
leśnych i masowych wycinek lasów. Zdaniem ministra Klimatu i Środowiska Edwarda Siarki
w latach 2022 i 2023 sprzedano nie 5 tysięcy, a 18,5 hektara gruntów - głównie pod budowę
np. wodociągów. Sprzedaż odbyła się na rzecz polskich gmin.

 

„Znani politycy opozycji parlamentarnej opublikowali wczoraj w Internecie nieprawdziwe
informacje, jakoby Lasy Państwowe sprzedały ponad 5 tysięcy hektarów gruntów leśnych
obcokrajowcom, głównie Niemcom. Mimo że natychmiast to zdementowaliśmy, pokazując
konkretne szczegółowe dane, wieczorem kłamstwo te powtórzył nawet sam lider opozycji
Donald Tusk na swoim wyborczym wiecu w Legionowie. To celowe, świadome wprowadzanie
w błąd opinii  publicznej,  mające na celu zdyskredytowanie polskich leśników w oczach
Polaków” – mówił wiceminister Klimatu i Środowiska Edward Siarka.

 

„Na zdjęciach  publikowanych  w serwisach  społecznościowych widać  przeważnie  składy
drzew, które należą do innych państw i są przez Polskę przewożone tranzytem. Polskie porty
już wyjaśniały kilkukrotnie,  że wzrost  eksportu drewna wynika ze wzrostu przeładunku



obcego surowca,  pochodzącego m.in.  z  krajów nadbałtyckich czy  Niemiec”  –  tłumaczył
dyrktor generalny Lasów Państwowych Józef Kubica.
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